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Kallelse till  
Ordinarie föreningsstämma 2020 

i Tådås väg och samfällighetsförening 

 
Tid: Lördagen den 29 augusti 2020 kl. 10.00 
Plats: Kyrkans hus, Kållekärr 

 

Dagordning 
 
1. Val ordförande vid stämman 

2. Justering av röstlängd 

3. Mötets stadgeenliga utlysande 

4. Val av sekreterare för stämman 

5. Val av två justeringsmän, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och rösträknare 

6. Styrelsens och revisorernas berättelse, fastställande av resultat- och balansräkning 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen 

8. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 

9. Beslut om eventuell avsättning till underhålls- och förnyelsefond 

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

11. Styrelsens förslag till budget, avgiftsreduktion pga. utfört arbete samt debiteringslängd 

12. Val av styrelseordförande, styrelseledamöter och suppleanter 

13. Val av revisorer och suppleanter 

14. Fråga om val av valberedning  

15. Övriga frågor 

16. Meddelande om tid och plats för stämmoprotokollets tillgänglighet 

17. Stämman avslutas 
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Förord, ordförande. 
Jag hörde någon medlem i samfälligheten säga:  
”OM man valt att sitta i styrelsen så får man räkna med att man får ta lite skit emellanåt”. 
  
Hur kan man tro att någon i föreningen vill ställa upp för arbete i styrelsen, ett arbete som är mer eller mindre ideellt 
under förutsättningar som inbegriper att ”Ta lite skit”? 
  
Visst kan det man ha olika åsikter, uppfattningar, självklart är det så, men att undergräva styrelseledamot med förtal 
och insinuanta påståenden och vad vi i dagligt tal kallar skitprat, det är aldrig OK.  
Likaså att hota styrelseledamot när man vill bli särbehandlad och ledamot säger Nej och hänvisar till överenskomna 
regler och stadgar som föreningen gemensamt beslutat.  
  
Det är beklämmande när händelser som ovan inträffar.  
Glädjande är att dumheterna är i minoritet och skall så förbli.  
  
Verksamhetsåret har varit fyllt av en rad problem och frågeställningar.  
Styrelsen har arbetat för att genomföra förbättringar och lösningar på de problem som uppstått. 
Styrelsen har tre ansvarsområden. Dessa är Vatten, Avlopp och Vägar.  
  
Vi har ett enastående vattenverk och likaså reningsverk.  
Tittar man på hur andra samfälligheter runt om i vårt närområde har det med vatten och avlopp kan man konstatera 

att Tådås återfinns i en helt egen division.  
Driftssäkert med utmärkt vattenkvalité och ett reningsverk som 
ständigt ligger i topp när det gäller hur rent vårt avloppsvatten är 
när vi låter det gå ut i bäcken. 
  
Visst har vi avbrott i tillförseln av vatten, självklart inträffar det, 
utrustningen måste underhållas, filter bytas, UV-lampor skrapas.  
Sedan en tid tillbaka har vi blivit ännu bättre på att INTE spola ned 
annat än det som kommer från kroppen med tillhörande toapapper. 
Mycket bra! 
  
Underhåll av våra vägar sker kontinuerligt. Farthinder som placerats 
ut har resulterat i positiva effekter. 
Sammantaget kan vi vara stolta och glädjas över hur bra vår 
samfällighet fungerar. 
  
Föreningen har god ekonomi, vi håller budget och samlar lite i 
ladorna inför oförutsedda utgifter och kostnader som otvivelaktigt 
dyker upp. Styrelsen består av en rad kompetenser och 

sammantaget är det roligt och stimulerande att ansvara för verksamhet och drift. 
  
Tack för det gångna året och ett stort Tack till alla som på något sätt bidrar med mer eller mindre ideella insatser. 
 
 Clas Gunnarsson / ordförande & kassör           
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Styrelse, revisorer och valberedning 2019-2020 

Ordinarie     Boendeform  Mandat period 
Ordförande                Clas Gunnarsson  Permanent                 2019-2021  
Kassör Clas Gunnarsson  Permanent                         2018-2020 
Sekreterare Jan Dahlström                         Fritidsboende                       2018-2020 
Ledamot Pär Svensson   Permanent     2019-2021 
Ledamot Roger Jonsson         Permanent  2019-2021 
Ledamot Arly Jakobsen  Permanent  2019-2021 
     

Suppleanter  
Suppleant                     Hans Göran Hermansson            Permanent                         2019-2020 
Suppleant                Lars Rosenhoff   Permanent                            2019-2020 
  

Firmatecknare 
Firman tecknas av två ordinarie ledamöter, kassör och ordförande, var för sig, eller av 2 ordinarie 
ledamöter tillsammans. 
 
 
 

Revisorer   
Ordinarie Gunilla Jägermalm Fritidsboende 2019-2020 
 Susanne Agerlid                         Fritidsboende 2019-2020 
Suppleant Gunnar Sahlström                        Fritidsboende 2019-2020 

  

Valberedning   
Britt-Marie Hermansson Permanent  2019-2020 
Solveig Norrman  Permanent  2019-2020 

 

 
 
Org. nr. 717900-4515                                                                                                                                       
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Styrelsens arbete och ansvarsområde 
 

Styrelsens arbete är att förvalta föreningens ekonomi, gemensamma anläggningar, vägar och allmänna grönytor som 
ej tillhör enskild fastighet 
 

Tådås väg och samfällighet består av 84 medlemmar varav 
 40 åretruntboende 
 40 fritidsboende 
 4 obebodda tomter 
Dessutom har 5 fastigheter nyttjanderätt av våra vägar 
  
Styrelsens ansvarsfördelning 
 Clas Gunnarsson. Övergripande ansvar för föreningen – myndighetskontakter – föreningens nycklar – avtal – 

upphandling - gemensamma byggnader och ytor – information och anslagstavlor – kontaktman vatten - avlopp- 
och elanläggningar 
Bankärenden – debitering årsavgifter - fakturaflödet – budget – bokslut – avstämning – kundreskontra - 
kontaktperson vägar – avtal - upphandlingar  

 Jan Dahlström. Sekreterare – kallelse – protokoll – medlemsregister-Trivsel o arrangemang 
 Lars Rosenhoff. Ansvarar för områdesrepresentanterna samt Trädgruppen. 

 

Områdesrepresentanter 
 Nedre Tådås (söder)     Thomas Wallroth 
 Nedre Tådås (norr)       Samuel Bervebrink 
 Mitt Tådås                      Jan Åke Axelsson 
 Mellan Tådås                  Bengt Hansson 
 Övre Tådås (öster)         Lars Bertil Andréasson 
 Övre Tådås (mitten)      Argeo Lamacchia 
 Övre Tådås (söder)        Solveig Norrman 
 

Trädgruppen 
 Lars Rosenhoff (sammankallande och styrelsens representant) 
 Jan Åke Axelsson 
 Bengt Hansson 
 Hans Göran Hermansson 
 Bo Norin 
 

Övriga föreningsuppdrag 
 Bosse Garton, föreningens kontaktperson gällande sakfrågor inom vatten och vattenanläggningen. Dessutom 

sköter Bosse provtagning av vatten och avlopp som analyseras av Alcontrol och distribueras till miljökontoret 
 Jan Kilnäs, statistik, analyser och debiteringsunderlag för vatten och avloppsförbrukning 
 Lasse Björk, hemsidan. Hjälper oss att alltid ha aktuell information nåbar för alla medlemmar. 
 
Avtal med entreprenörer 
 Bosse Garton, avtal gällande skötsel och underhåll av vatten- och avlopps-anläggningarna.  Avslutas dec. 2020. 
 Ingemar Rutgersson, vägunderhåll. Förnyat under 2019. 
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Verksamhetsåret 2019 05 01 – 2020 04 30 
 
I och med att det stora jobbet med Pumphuset är klart så har vi inte gjort några stora jobb under verksamhetsåret. 
Vi har dock gjort en hel del förbättring och underhållsjobb.  Vi har haft en jullunch med förtroendevalda. Vår 
planerade informationsträff nu på våren ställdes in pga Coronapandemin, liksom arbetsdagen den 18 april. Vi har 
också åtgärdat staketet till fårhagen så att vi även i år fått hit fåren, vilket är ett trevligt inslag när man promenerar 
bort mot bron vid Nedre Tådås. Styrelsen har haft 6 protokollförda möten under verksamhetsåret. 
 
Pumphuset/ Vatten/ Avlopp  
Även detta verksamhetsår har Bosse Garton skött vatten och avloppsanläggningarna. Men avtalet är nu uppsagt till 
den 31 dec 2020. Vi jobbar vidare med att hitta ersättare till Bosse, men hittills har vi inte hittat några personer inom 
föreningen som har möjlighet och intresse för att ta över. 
Vi har gjort en service och bytte nivågivare på avloppsverket. Detta var första gången sedan 2007 som vi anlitat ett 
extern företag för servicen.  På grund av att vi hade ett antal stopp i reningsverket förra året tog vi fram en offert på 
att installera en avloppsavskiljare. Efter lite diskussioner i styrelse ihop med Bosse beslutade vi att inte gå vidare med 
detta just nu.  
Några av våra fastigheter har haft problem med sediment i vattenledningarna. Våra ledningar är från 70-talet, vilket 
innebär att det finns gammalt sediment i dom och det är därför viktigt att spola dessa med viss regelbundenhet. 
Bosse har tagit fram ett förslag som innebär att vi ökar spolpunkter för att förbättra rengöringen av systemet. 
Samtidigt kopplar vi om ledningsnätet för att få bättre fördelning av förbrukning och trycket mellan Övre Tådås och 
Nedre Tådås.  Jobbet genomfördes i april och finansierades med likvida medel inom ramarna för innevarande 
budget. I samband med detta tog Bosse också fram ritningar för vårt vatten och avloppssystem för att ha i 
pumphuset.  
Verksamhetsårets provtagningar visar att vi har bra vatten i föreningen, dock har vi lite hög salthalt. Med anledning 
av detta har Bosse tagit fram att kostnadsförslag på en avsaltningsanläggning, vilket ligger på ca 300.000: - inklusive 
moms. En avsaltningsanläggning tar också bort ”nyttigt” salt och andra mineraler samt att vattenförbrukningen ökar 
med 30 – 40 %, vid avsaltning liksom våra elkostnader.  Beslutet vi tagit är att inte åtgärda salthalten men fortsätta 
hålla koll på den.  
 
Vägar 
Under året har vi som vanligt skrapat o saltat våra vägar under våren. Vi har också bytt en vägtrumma utanför Nedre 
Tådås 56 då den gamla gick sönder, samt satt upp en spegel i kurvan efter Nedre Tådås 23 för att förbättra sikten och 
inte upplåta kurvan som tillfällig parkeringsplats. 
Även detta år har vi kvar Ingemar Rutgersson gällande vägunderhåll och halkbekämpning 
       
Egen adress 
Föreningen har sedan några år tillbaka en egen postadress, Nedre Tådås 1, dit post, fakturor och 
myndighetskorrespondens osv. skall gå. Den fungerar också som förslagslåda för medlemmarna. Vår kassör Clas 
hanterar brevlådan. 
 
Styrelsen för Tådås Väg och Samfällighetsförening 
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INKOMNA MOTIONER 

Motion från styrelsen:  

MOTION/FRAMSTÄLLAN till föreningsstämma Tådås Väg och Samfällighet lördag 29 augusti  2019 från styrelsen 

Styrelsen föreslår följande tillägg till punkt 9 i ordningsreglerna 
Medlem som inte kan närvara på ordinarie arbetsdag skall ges möjlighet att utföra ett av styrelsen beslutat 
uppdrag vid annat tillfälle. När medlemmen utfört sitt tilldelade uppdrag rapporterar han/hon detta till 
styrelsen som skall godkänna arbetsuppgiften.     
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VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL STYRELSE, REVISORER SAMT VALBEREDNING.  
 

o Kassör  2 år, Omval – Clas Gunnarsson  
o Sekreterare 2 år, Omval - Jan Dahlström 
o Suppleant 1             1 år, Omval – Hans-Göran Hermansson   
o Suppleant 2             1 år, Nyval – Mikael Jirblom 
o Revisorer                1 år, Omval - Gunilla Jägemalm  

1 år, Omval - Susann Agerlid  
o Revisorssuppleant  1 år, Omval - Gunnar Sahlström  
o Valberedning          1 år, Omval - Solveig Norrman  

1 år, Omval - Britt-Marie Hermansson  
  
 
 

o Ordförande              Clas Gunnarsson – vald till och med stämman 2021 
o Ledamot  Pär Svensson – vald till och med stämman 2021 
o Ledamot  Roger Jonsson – vald till och med stämman 2021 
o Ledamot  Arly Jacobsen – vald till och med stämman 2021 
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Debiteringslängd, VATTEN & ADMINISTRATION
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Debiteringslängd, BRYGGA
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Förhinder att närvara 

Jag kan tyvärr inte närvara vid Tådås Väg o Samfällighetsförenings årsstämma 2020-08-29  

Namn…………………………………..……………………………………………………..... 

 

Adress……………………………………………………………………………………………  

 

Tådås den……………………………………………………………………..…………. 

 

Namnteckning…………………………………………………………………………… 

 

Fullmakt 

Fullmakt att företräda mig vid Tådås Väg o Samfällighetsförenings årsstämma 2020-08-29 
lämnas till: 

 

Namn……………………………………………………………………………………………. 

 

Adress…………………………………………………………………………………………… 

Utdrag från lagen om förvaltning av samfälligheter SFS nr 1973:1150 §49  
 

Medlemmens rösträtt kan utövas av ombud. Ombud får ej företräda mer än en medlem. Som stämmans beslut 
gäller den mening för vilken de flesta rösterna avgivits.     
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